



BCM bank
澳門商業銀行

司打口分行轉型自助銀行服務中心通知

為配合本行之業務發展及分行網點重組計劃，澳門商業銀行司打口分行將於二零二一年三月三十一日（星期三）下午五時三十分起停止營業。

司打口分行停止營業對於客戶在此開立之賬戶及各項銀行往來服務紀錄並無任何影響。貴客日後如需於分行辦理銀行事務，敬請稍移玉步前往賣草地分行(地址：賣草地街4號地下A座；電話：2837 3762) 或其他澳門商業銀行分行辦理。

此外，司打口分行將於二零二一年四月以自助銀行服務中心形式重新投入服務，為客戶提供優質且便利的自助銀行服務，敬請留意本行發出之最新消息。

不便之處，懇請見諒。

澳門商業銀行股份有限公司 謹啟
二零二一年三月一日

Notice of Conversion of BCM Ponte e Horta Branch into Self-Service Banking Centre

Please be informed that BCM Ponte e Horta Branch will be suspended from the close of business at 17:30 on 31 March 2021 (Wednesday) in order to cope with the business development and branch network restructuring plan.

This suspension will not affect the accounts opened with and other banking transactions conducted via Ponte e Horta Branch. To continue enjoying our best quality banking services, please kindly visit our Palha Branch (Address: Rua da Palha, No. 4, R/C A; Tel: 2837 3762) or any other BCM branches at your convenience.

Moreover, our Ponte e Horta Branch will be converted and reopened as a new Self-Service Banking Center in April 2021. Please stay tuned for the announcement from BCM.

We sincerely apologize for any inconvenience that might have caused to you

Banco Comercial de Macau S.A.
1 March 2021